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Initiativ om att skapa möjlighet för hemleverans av alkohol från 

restauranger 

Många krögare runt om i landet och förmodligen också på Södertörn och i Tyresö upplever en 

mycket svår tid under rådande Covid-19 pandemi. Flera kommuner runt om i Sverige har fått 

upp ögonen för detta och infört tillfälligt tillstånd för restauranger att leverera alkohol hem till 

kunderna i samband med beställning av mat. 

Redan i våras tog Nacka kommun steget att tillåta hemleverans av alkohol i samband med 

beställning av mat, nu på senare tid har bland annat Malmö, Växjö och Helsingborg infört 

detta. 

Detta bör såklart inte stå som ensam åtgärd för att stödja restaurangnäringen i Tyresö utan är 

att anse som en bidragande del till näringens överlevnad under rådande situation. 

Sverigedemokraterna är medvetna om att utskänkningstillstånd hanteras via Södertörns Miljö- 

och Hälsoskyddsförbund och därför är vårt förslag att Tyresö kommun för detta förslag 

vidare. Vi känner idag till att liknande förslag är för behandling i andra Södertörns kommuner 

men en bred uppslutning behövs för att få tillstånd ett sådant beslut i SMOHF. 

Därför förslår Sverigedemokraterna Tyresö:  

Att Kommunstyrelsen ges i uppdrag att föra vidare förslag om att ge restauranger tillstånd till 

hemleverans av alkohol i samband med matbeställning till Södertörns Miljö- och 

Hälsoskyddsförbund för beslut.  
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